

GDS Sales Strategies

استراتيجيات المبيعات عبر نظم التوزيع الشامل

Updating the procedures of transporting Umrah & Hajj passengers via KSA Airports		تحديث إجراءات نقل المعتمرين والحجاج عبر مطارات المملكة
Date/التاريخ 30 December 2015	Reference number / الرقم المرجعي 201512301	Effective date / تاريخ التطبيق Immediately

This is a replacement of bulletin No. 201508061 issued on 6 Aug 2015 which was related to transferring Umrah & Hajj passengers via KSA airports.

The following has been decided:

- Not to transfer Umrah & Hajj passengers on scheduled flights via King Fahad International Airport (KFIA) in Dammam.
- Transfer Umrah & Hajj passengers directly from starting point to the following airports, after fulfilling the following operational requirements:

2.1. Umrah passengers:

- ✓ King Abdul-Aziz International Airport (KAIA) in Jeddah
- ✓ Prince Mohammed Bin Abdul-Aziz International Airport in Medina
- ✓ Prince Abdul-Muhsen Bin Abdul-Aziz Airport (Yanbu Airport).
- ✓ King Khalid International Airport (KKIA) in Riyadh

2.2 Hajj passengers:

- ✓ King Abdul-Aziz International Airport (KAIA) in Jeddah.
- ✓ Prince Mohammed Bin Abdul-Aziz International Airport in Medina

تعد هذه النشرة بديلة للنشرة السابقة رقم **201508061** الصادرة بتاريخ 6 أغسطس 2015م الخاصة بإجراءات نقل المعتمرين والحجاج عبر مطارات المملكة.

تم اعتماد التالي:

- عدم نقل المعتمرين والحجاج على الرحلات المنتظمة عبر مطار الملك فهد الدولي بـ الدمام.
- اعتماد نقل المعتمرين والحجاج مباشرة من نقطة البداية الى المطارات التالية بعد توفير جميع المتطلبات التشغيلية:

2.1. المعتمرين:

- ✓ مطار الملك عبدالعزيز الدولي بـ جدة
- ✓ مطار الامير محمد بن عبدالعزيز الدولي بـ المدينة المنورة
- ✓ مطار الامير عبدالمحسن بن عبدالعزيز بـ ينبع
- ✓ مطار الملك خالد الدولي بـ الرياض.

2.2. الحجاج:

- ✓ مطار الملك عبدالعزيز الدولي بـ جدة.
- ✓ مطار الامير محمد بن عبدالعزيز الدولي بـ المدينة المنورة.

GDS Sales Strategies

استراتيجيات المبيعات عبر نظم التوزيع الشامل

Procedures of transferring Umrah Passengers via KKIA:

- 1- Confirmed tickets for Umrah passengers for the whole itinerary (Int. & Dom. Flights) via Jeddah & Medina stations.
- 2- Minimum connecting time for domestic flights shouldn't be less than (4-6 hours).
- 3- Passport information (APIS) has to be added.
- 4- SK information should be added in the PNR through using the following entry:

SK UMRA SV

- 5- Informing Umrah passengers to be at the airport 4 hours prior to departure of the international flight that has a connected domestic flight
- 6- Inform Umrah passengers to visit (Tasaheel reception office) as soon as they arrive at the airport to finalize their travel arrangements.

إجراءات نقل المعتمرين عبر مطار الملك خالد الدولي بالرياض:

- 1- يجب الحصول على تذاكر بحجوزات مؤكدة للركاب المعتمرين لكامل خط السير (للرحلات الدولية والداخلية) عبر محطتي جدة والمدينة المنورة.
- 2- يجب أن لا يقل الحد الأدنى لرحلة المواصلات الداخلية من (4-6 ساعات).
- 3- يجب التأكد من إضافة معلومات الجواز (APIS)
- 4- إضافة معلومة SK بالحجز باستخدام الإدخال التالي :

SK UMRA SV

- 5- يجب اخطار المعتمرين بضرورة التواجد بالمطار قبل 4 ساعات من موعد المغادرة للرحلة الداخلية المواصلات لرحلة دولية.
- 6- يجب اخطار المعتمرين بمراجعة مكتب استقبال شركة تساهيل فور وصولهم للمطار لئتم إنهاء إجراءات سفرهم.

Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies

إذا كان لديكم أي استفسارات أو تعليقات على هذه النشرة، يرجى الإتصال على:

If you have any questions or comments on this bulletin, please contact:

gdssupport@saudiairlines.com